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Wniosek dot. uzupełnienia szyb w wiatach autobusowych na terenie gminy

wnioskuję o podjęcie działań mających na celu uzupełnienie szyb

w wiatach autobusowych na terenie naszej gminy. Na ul. Legionów i ul. B, Prusa stoją wiatY

z pojedynczymi szybami, w niektórych wiatach pojedynczych szyb brakuje, Zimowa aura,

deszczowa i wietrzna pogoda znacznie utrudniają warunki przebywania PodróŻującYch na

przystanku. Z transportu zbiorowego często korzystają osoby starsze idzieci, Uzupełnienie

szyb w wiatach przystankowych zdecydowanie poprawi komfort oczekiwania na autobus,

Za pozytywne załatwienie sprawy dziękuję,
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